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Zápisnica  

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce 

konaného dňa 27. februára2015 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková  

Poslanci: Ľubica Balajková, Marián Beneš, Stanislav Grznárik, Eva Kováčiková, 

Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková 

 

Neprítomní:   Ladislav Kolmokov, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech, hlavný kontrolór obce 

   Ing. Jana Gerhátová, ekonómka obce 

   Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh dodatku č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

4. Plán práce komisií OZ na I. polrok 2015   

5. Organizačné záležitosti 

6. Návrh na uznesenie 

7. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Druhé zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Ing. Rastislav Velič a Ladislav Kolmokov. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Macháčovú a p. Kováčikovú.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých overovateľov poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Kovačikovú, p. Sopkovú a p. Balajkovú 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  
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Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení 

Ing. Pozdech predniesol správu o kontrole uznesení z 1. verejného rokovania. Správa je 

priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.  

 

K bodu 3. Návrh dodatku č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 
Starostka informovala, že návrh bol na minulom zasadnutí zrušení na návrh p. poslanca Beneša 

z dôvodu, že nebol prerokovaný Sociálno-ekonomickou komisiou a školstva (ďalej len SEK). 

SEK tento návrh prerokovala. Starostka vyzvala predsedkyňu SEK, aby predložila správu zo 

zasadnutia.  

Poslankyňa p. Kováčiková predniesla správu zo zasadnutia SEK. K danej problematike sa 

vyjadril aj Mgr. Stanislav Ďurina, ktorý zastupoval ZRPŠ Horné Obdokovce a apeloval na to, 

aby sa hľadali finančné rezervy na podporu školy a v čo najväčšej miere, aby sa škola mohla 

zveľaďovať. Kontrolór obce Ing. Pozdech na rokovaní SEK prisľúbil, že bude sledovať 

priebežne prísun financií z podielových daní a podľa danej situácie OZ rozhodne o prípadnom 

poskytnutí ďalších prostriedkov pre ZŠ s MŠ. SEK sa dohodla, že navrhujú schváliť dodatok č. 1 

k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 s možnosťou úpravy ku koncu roka 2015 podľa výšky plnenia 

podielových daní.  

Ing. Pozdech dodal, že to bude mesačne kontrolovať a priebežne na zasadnutí OZ informovať. 

Poslanec p. Beneš predniesol výzvu rodičov z plenárneho ZRPŠ, ktorá mu bola doručená. Je 

priložená k zápisnici. Dodal, že je to vážna vec na základe ktorej by sme sa mali venovať tejto 

problematike. Vidí možnosti, že by sme škole dali peniaze. Predávali sa pozemky a obec s tými 

peniazmi nerátala  v rozpočte, ktorý bol urobený v decembri.  

Ekonómka obce Ing. Gerhátová dodala, že príjmy z pozemkov sú v kapitálových výdavkoch.  

Poslanec p. Beneš dodal, že ide o sumu cca 4.000,- eur a sú rezervy, keďže sa krátili aj dotácie 

OTJ, Senioru čo robilo 5.000,- eur a dal by sa dorovnať koeficient.  

Starostka dodala, že koeficient je dorovnaný. 102.000,- dostanú na tento rok podľa nových 

koeficientov. 91,992,-  € dostanú podľa koeficientov plus vlastné príjmy. Dostanú to čo majú 

dostať podľa nových koeficientov.  

Starostka informovala, že na základe výsledkov z roku 2014, koľko škola minula a koľko zostalo 

majú pokryté 100 % platy, 25% energie a bolo im navýšené o 20.000, €. 5 % navýšenie platu 

pedag. aj nepedagog. zamestnancov, sme zohľadnili. MŠ má navyše 15.000,- € a dajú sa 

presunúť na potreby pre ŠKD a ŠJ. Kompetencia riaditeľky je rozdeliť originálne kompetencie 

podľa potreby.  

Koeficienty nevedia pokryť jednotlivé veci, pretože sa menia podľa počtu deti.   

Ing. Gerhátová dodala, aby si neplietli kapitálové výdavky s bežnými výdavkami. A bez 

problémov poslancom vysvetlí rozpočet obce. Plánujeme príjmy a výdavky tak, aby obec 

vytvorila vyrovnaný rozpočet. Ak príjmy dostaneme, presunieme ich škole.  

Starostka dodala, že Mgr. Ďurina informoval o prognóze od p. riaditeľky Mgr. Martonkovej, že 

prognóza na podielové dane je cca 350.000,- €. Je ťažké odhadnúť aké peniaze dostaneme zo 

štátu. V originálnych kompetenciách je MŠ na 100 % pokrytá. Financovanie so školou má veľa 

problémov a je to hradené z dvoch zdrojov ktoré nie sú rovnocenné. Štát to nezvládal a tak to 

posunul na obce a nezvládajú to financovať ani obce. Máme reálne čísla, máme rozpočet 

z ktorých vychádzame. Navýšilo sa škole 5 % platov. Sú pokryté energie. Je potrebné rozumne 

hospodáriť.  

Poslanec p. Beneš sa informoval, či majú nárok na 40% z podielových daní.  

Starostka dodala že nejde o to, že majú nárok ale môžu žiadať. Dostávajú 30 %.  

Poslanec p. Beneš dodal, že prečo teda 10 % nedostávajú.  

Starostka odpovedala, nech ich nájde v rozpočte a môže im ich dať. Žiaľ nám to nevychádza.   

Obec má povinnosť dať škole 85 % z originálnych kompetencií a my im dávame 100 %.   
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Poslankyňa p. Kováčiková dala návrh za SEK, aby poslanci OZ schválili dodatok č. 1 k prílohe 

č. 1 VZN č. 38/2012 s možnosťou úpravy ku koncu roku 2015 podľa výšky plnenia podielových 

daní.  

Starostka dodala, aby sa konkretizovalo na čo nestačia peniaze. Dal sa projekt na zvýšenie 

kapacity MŠ na 62 detí. Demografická krivka mierne stúpa, kapacita je naplnená, aspoň bude 

fungovať škola.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh, ktorý predniesla poslankyňa p. Kováčiková. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár, p. Balajková, p. Kováčiková, p. Sopková 

PROTI: p. Beneš 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh dodatku č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 bol schválený.  

 

K bodu 4. Plán práce komisií OZ na I. polrok 2015 

Starostka vyzvala členov komisií aby predniesli svoj plán práce.  

Poslankyňa p. Kováčiková predniesla plán práce za SEK, ktorý je priložený k zápisnici.  

Poslankyňa p. Balajková predniesla plán práce za Komisiu pre šport, kultúru a duchovno a je 

priložená k zápisnici. 

Poslanec p. Grznárik predniesol plán práce za Komisiu pre ochranu verejného poriadku, ŽP 

a stavieb (ďalej len KOVP). Je priložený k zápisnici.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložené návrhy plánu práce jednotlivých komisií. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Plány práce komisií OZ na I. polrok 2015 boli jednohlasne schválené v predloženom znení.  

 

K bodu 5. Organizačné záležitosti 

 

1. Žiadosť o prenájom pozemku – predĺženie zmluvy DAJO SK s.r.o. (je priložená k zápisnici) 

     

Poslankyňa p. Kováčiková predniesla návrh za SEK, že doporučujú OZ schváliť predĺženie 

zmluvy o prenájme DAJO SK s.r.o. na prenájom časti pozemku parc. č. 88/1 s výmerou 192 m2 

k. ú.  Horné Obdokovce za sumu 250,- € na rok.  

Poslankyňa p. Balajková sa informovala, či neplatí 8,30 €  za m2.  

Starostka dodala, že neplatí, pretože je to suma za nebytové priestory a tu ide o prenájom 

pozemku na parkovanie čo je 1,30 €.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predĺženie zmluvy o prenájme DAJO SK s.r.o. na 

prenájom časti pozemku parc. č. 88/1 s výmerou 192 m2 k. ú.  Horné Obdokovce za sumu 250,- 

€ na rok. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  
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Poslanci jednohlasne schválili predĺženie zmluvy o prenájme DAJO SK s.r.o. na prenájom časti 

pozemku parc. č. 88/1 s výmerou 192 m2 k. ú.  Horné Obdokovce za sumu 250,- € na rok 

 

2. Žiadosť p. Čižmárika o nájom (je priložená k zápisnici) 

     

Starostka predniesla žiadosť p. Čižmárika o prenájom plochy na Bodoku s výmerou 36 m2 za 

účelom parkovania vozidla a možnosti urobiť demontovateľný prístrešok na parcele č. 479/1,  

ktorá bola schválená na predchádzajúcom rokovaní so sumou určenej ako prenájom nebytových 

priestorov na podnikanie. Prenájom za pôdu na parkovanie je však v sume 1,30/m2  a teda pre 

pána Čižmárika je to v celkovej sume 46,80 € ročne  na dobu 5 rokov.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili žiadosť p. Čižmárika.  

 

Starostka navrhuje zrušiť uznesenie z minulého rokovania, kde mu bol schválený prenájom za 

8,30 €/m2, uznesenie č. 1, B3. Požiadala poslancov hlasovať za zrušenie uznesenia z 1. 

zasadnutia zo state B bod 3.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili zrušiť z minulého rokovania uznesenie B č. 3 o prenájme p. 

Čižmárikovi za 8,30 €/m2. 

 

3. Žiadosť rímsko-katolíckej cirkvi o príspevok na orgán (je priložená k zápisnici) 

     

Starostka vyzvala SEK aby predniesla svoj návrh.  

Poslankyňa p. Kováčiková predniesla návrh za SEK. Navrhujú poslancom OZ schváliť znížiť 

materiálové výdavky z rozpočtu obce o 200,- € a tieto poskytnúť na zakúpenie ozvučovacej 

techniky do miestneho kostola.  

Poslanec p. Beneš dáva návrh navýšiť tento príspevok na 300,- €.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za príspevok 200,- € na ozvučovaciu techniku do 

miestneho kostola  pre rímskokatolícku cirkev.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sopková, p. Kováčiková, p. Sedlár 

PROTI: p. Balajková, p. Beneš 

ZDRŽAL SA: 0 
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OZ schvaľuje príspevok vo výške 200,- € na ozvučovaciu techniku do miestneho kostola  pre 

rímskokatolícku cirkev s presunutím v rozpočte z materiálnych výdavkov.  

 

4. Žiadosť pani Mokrej (je priložená k zápisnici) 

   

Žiadosť pani Mokrej  o prenájom  priestorov  skladu ROZVOJ-a v pôvodnom stave na parcele č. 

57/1 za účelom prevádzky maloobchodu, na dobu  určitú  do konca roku 2015.  

Obvyklá cena za prenájom nebytových priestorov je 8,33 €/m2, prenajímaná  plocha  má rozlohu 

17,70 m2, na rok to vychádza 146,91 €. Vzhľadom na to, že nájom má byť od 1.4.2015 do 31. 

12. 2015 čo je 8 mesiacov, nájom tu vychádza  97,94 €.  

Strostka vyzvala SEK aby predniesla svoj návrh.  

Poslankyňa p. Kováčiková za SEK navrhujú schváliť poskytnutie priestorov skladu organizácie 

ROZVOJ do konca roku 2015 p. Mokrej za cenu 97,94 €. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za poskytnutie prenájmu nebytových priestorov v sklade 

ROZVOJ-a za sumu 8,33 €/m2 pri ploche 17,70 m2 na 8 mesiacov od 1.4.2015 do 31. 12. 2015 

v celkovej sume 97,94 €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci návrh jednohlasne schválili.  

 

5. Žiadosť DHZ o jednorazovú dotáciu z rozpočtu obce (je priložená k zápisnici) 

 

Starostka predniesla žiadosť DHZ. Informovala, že obec poskytla dotáciu vo výške 1.000,- €. 

SEK neprerokovala túto žiadosť, nakoľko prišla neskoro. Dotácia sa poskytuje na základe VZN 

o dotáciách. Navrhuje riešiť žiadosť neskôr, podľa toho ako sa podarí do rozpočtu doplniť 

príjmy. Dodala, že je potrebné najskôr zdokladovať čerpanie dotácie 1.000,- €, ktorá im bola na 

tento rok poskytnutá.  

Poslanec p. Beneš vyzval p. Konyu chcel vedieť či sú schopný hasiť v prípade požiaru.  

Pán Konya odpovedal, že vedia využiť obecné hydranty, ale čerpadlo nedokáže vytiahnuť vodu 

zo studne.  

Starostka sa pýtala či majú podporu z ministerstva.  

Pán Konya odpovedal, že majú podporu z ministerstva, ale nemôžu použiť prostriedky na tento 

konkrétny problém.  

Poslanec p. Sedlár dodal, že ak prídu povodne nedá sa vytiahnuť voda.  

Ing. Gerhátová dodala, že majú k dispozícii dve mašiny.  

Pán Konya odpovedal, že druhá mašina je nefunkčná.  

Starostka dodala, že ju treba vyradiť. Ste občianske združenie a musia sa snažiť zabezpečiť 

financie z ministerstva vnútra.  

Pán Konya informoval, že žiadali o dotáciu, žiaľ nevyšla.  

Starostka navrhuje, že nakoľko nebola prerokovaná SEK, aby sa odložila na prerokovanie SEK. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Beneš, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Balajková, p. Kováčiková, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Sedlár 
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Poslanci schválili, aby žiadosť DHZ o jednorázovú dotáciu z rozpočtu obce prerokovala SEK. 

 

6. Žiadosť DHZ o rekonštrukciu budovy (priložená k zápisnici) 

  

Starostka predniesla žiadosť a informovala, že budova nie je vo vlastníctve obce. Je potrebné  

vysporiadať budovu DHZ. Doporučuje aby sa zabezpečilo zameranie budovy, vykonanie zápisu 

na list vlastníctva a potom tieto náležitosti riešiť a pripraviť rozpočet a projekt na opravu. 

Svojpomocne pomôžeme pri havarijnom stave a pripraviť opravu týchto záležitostí. 

Starostka navrhuje vziať na vedomie.  

Poslanec p. Beneš navrhol stanoviť si termín, dokedy sa vyrieši vlastnícky vzťah.  

Starostka nemôže sľúbiť nakoľko vysporiadanie vlastníckych práv je veľmi obtiažne, hlavne 

z časového hľadiska.  

 

Poslanci navrhli vziať žiadosť DHZ na vedomie a ukladajú obecnému úradu vyriešiť vlastnícke 

práva budovy DHZ v termíne do budúceho zastupiteľstva.  

 

7. Sťažnosť pani Gubáňovej 

 

Starostka informovala, že žiadosť bola prijatá v čase kedy nebolo funkčné zastupiteľstvo. Po 

dohovore s p. Gubáňovou bola žiadosť predložená KOVP.   

 

8. Sťažnosť Martin Krajčovič (priložená k zápisnici) 

     

Starostka informovala o sťažnosti p. Krajčoviča. Je odpoveďou na sťažnosť p. Gubáňovej. Ide 

o dlhotrvajúce susedské spory, ktoré sa riešili aj súdnou cestou. Doporučuje, aby KOVP zvolali 

oboch zúčastnených na zmierovacie stretnutie.  Sťažnosť p. Gubáňovej aj p. Krajčoviča sa berie 

na vedomie a doporučuje sa zvolať účastníkov na zmierovacie konanie.  

 

9. Schválenie zakúpenia PC v zmysle smernice o majetku obce 

      

Starostka informovala o akútnom probléme, ktorý sa týka činnosti obecného úradu pri vydávaní 

daňových rozhodnutí. Po aktualizácii programu KEO zlyhal PC a nie sme schopný vydať daňové 

rozhodnutia. Sme nútený zakúpiť PC, ktorý by bol kompatibilný s daným programom.  

Navrhuje schváliť zakúpenie PC na evidenciu daní, obyvateľov a evidenciu hrobových miest 

v sume 364,55 € bez DPH. Je to v zmysle smernice o majetku obce, kedy OZ má schváliť nákup 

nad 300,- €. Vyzvala poslancov hlasovať za daný návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili nákup PC na evidenciu daní, obyvateľov a evidenciu 

hrobových miest v sume 364,55 € bez DPH v zmysle smernice o majetku obce. 

 

10. Správa o činnosti (priložená k zápisnici) 

 

Starostka predniesla správu.  

Starostka vyzvala zástupkyňu či môže zverejniť sťažnosť na p. riaditeľku ZŠ s MŠ. Sťažnosť 

sa odovzdala riaditeľke.  Vzhľadom k tomu, že p. riaditeľka je PN sa to bude riešiť za jej 

prítomnosti. Zástupkyňa ZŠ s MŠ Mgr. Dobiášová súhlasila.  
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Starostka otvorila diskusiu. 

 

Poslanec p. Beneš sa informoval, že na poslednom zasadnutí bol prijatý v uznesení predaj 

autobusu a ávie. Bolo dohodnuté, že sa to zverejní a bude predávať do konca februára.  

Informácia bola zverejnená 25.02. 2015, prečo to bolo vyvesené tak neskoro a prečo sa odvoláva 

na uznesenie, ktoré nesúladi s dátumami. Predaj ávie tam vôbec nie je spomenutý. 

Starostka odpovedala, že bol chaos v prijatí uznesenia z 1 verejného rokovania. 

Inzerát musí mať určitú legislatívnu formu a zisťovali sme to u právnika. Informácia bola 

zverejnená neskoro z dôvodu PN-ky Ing. Lacikovej a iná osoba nezverejňuje informácie na 

webovú stránku. Inzerát bude zverejnený aj v novinách „MY“. Pridá sa do inzerátu aj AVIA, 

hoci ide o vyradené auto bez ceny. Cena šrotovného autobusu bola odhadovaná na 700 - 800,- €.  

Kontrolór dodal, že v budúcnosti, aby sme sa vyhli takýmto nedorozumeniam je potrebné 

v uznesení prijať ako „UKLADÁ SA“ aby boli úlohy skontrolované aj s časového plnenia.   

 

Poslankyňa p. Balajková sa informovala na opravu KUKA-vozu.  

Starostka informovala, že oprava nie je rentabilná.  

Poslanec p. Beneš počul, že stačí vymeniť len hydrauliku, brzdy a je funkčný.  

Starostka odpovedala, bolo jej povedané, že je potrebné vymeniť celý podvozok. 

MVDr. Jozef Martonka dodal, že podľa jeho informácii zháňali súčiastky aj z Nemecka.  

 

Starostka vyzvala pána Konyu koľko ich vyšla minimálna generálka vozidla.  

Konya informoval že 1.500,- eur. A dali to urobiť ľuďom, ktorý na to majú certifikát.  

Ing. Pozdech dodal, že by bolo vhodné nájsť odborníkov na opravu a dali by cenovú ponuku na 

opravu.  

 

Starostka vyzvala pani zástupkyňu ZŠ s MŠ Mgr. Dobiášovú. 

Zástupkyňa Mgr. Dobiášová informovala, že riaditeľka ZŠ s MŠ na predošlom zasadnutí dala 

materiály a mali možnosť poslanci nahliadnuť do týchto materiálov. Chceli len zabezpečiť 

hygienu a bezpečnosť vyučovacieho procesu. Sú informovaný aj rodičia o týchto problémoch. 

Nábytok je nebezpečný a ohrozuje deti.  

 

Ďalej do diskusie vstúpila p. Rybárová Zuzana. Bola na výberovom konaní a pani riaditeľka 

mala pekné „promo“. Prisľúbila, že vie kde vziať peniaze. Boli o tom informovaný aj bývalí 

poslanci. Ďalej do diskusie vstúpil p. Beneš aj zástupkyňa Mgr. Dobiášová. Diskusiu je možné si 

vypočuť na zvukovom zázname, nakoľko diskutované záležitosti neprislúchali do zasadnutia 

OZ.  

 

MVDr. Jozef Martonka dodal, že štyri mesiace sa rozpráva o tom ako škola potrebuje peniaze. O 

akú sumu sa jedná a na čo by tieto peniaze mali byť použité.  

Poslanec p. Beneš dodal, že ide o sumu 10.000,- €, ktoré by boli použité na kúpu stolov. Tieto 

informácie potvrdila aj p. zástupkyňa Dobiášová.  

Starostka informovala, že materiály sa majú financovať z prenesených kompetencií.  Od roku 

2010 každý rok obec pridáva 10.000,- € na originálne kompetencie, doteraz vždy išli do platov. 

Materiál zostal ten istý. Za posledné tri roky sa dávalo navyše 35.000,- € na originálne 

kompetencie. Snažíme sa a každým rokom pridávame peniaze na školu. Sme si vedomí, že 

financovanie školstva je nešťastné.  

MVDr. Jozef Martonka dodal, že ak potrebujú 10.000,- €, prečo neoslovili podnikateľov z obce.  

Poslankyňa p. Kováčiková informovala, že dostali podklady ako je financovaná škola.  

Napríklad v roku 2010 bežné výdavky obce boli 327.344,- € a bežné výdavky školy 348.305,- € 

to znamená, že výdavky školy boli o 20.961,- € vyššie ako výdavky celej obce. A podobne je to 

aj po ostatné roky.  
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Zástupkyňa ZŠ s MŠ Mgr. Dobiášová dodala, že sú tam deti, ktoré sú v škole dennodenne 8 

hodín. Pre nich sa varí, kúri a perie. Treba pre nich zabezpečiť prostredie. Učitelia si platia 

školenia. Treba ísť pozrieť v akom stave je ZŠ. Všetko dokladujú.  

Starostka dodala, aby skúsili lepšie hospodáriť aby peniaze, ktoré dostávajú sa dali využiť na 

takéto veci. Škola má vlastné príjmy. Od zateplenia školy nedošlo k výraznému zníženiu 

spotreby plynu.  Snažíme sa všetko  vyfinancovať. Prenesené kompetencie idú na celú budovu. 

MŠ by nebola samostatne schopne vyžiť, preto sa presunula do budovy ZŠ. Ak podielové dane 

pôjdu hore, dajú škole na konkrétne veci.  

 

Starostka ukončila diskusiu.  

 

K bodu 6 Návrh na uznesenie 

 

P. poslankyňa Kováčiková predniesla návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov hlasovať.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

K bodu 7 Ukončenie 
 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 19,53 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková          Ing. Monika Laciková 

    starostka obce                   zapisovateľka 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

        Eva Kováčiková            Gabriela Macháčová                                           
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Uznesenie 

z  2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,  konaného dňa  27. 02. 2015 

 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z minulého zasadnutia OZ 

2. Žiadosť DHZ o rekonštrukciu budovy  

3. Sťažnosť p. Gubáňovej a p. Krajčoviča a doporučuje sa zvolať účastníkov na zmierovacie 

konanie 

      5.   Správu o činnosti obecného úradu 

 

B. S ch v a ľ u j e: 

 

1. Overovateľov zápisnice – p. Kovačiková, p. Macháčová 

2. Členov návrhovej komisie – p. Balajková, p. Kováčiková, p. Sopková 

3. Program 2. zasadnutia OZ konaného dňa 27. 02. 2015 

4.   Plány práce komisií OZ na I. polrok 2015 

5.   Dodatok č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012  

6.   Predĺženie zmluvy o prenájme DAJO SK s.r.o. na prenájom časti pozemku parc. č. 88/1  

      s výmerou 192 m2 k. ú.  Horné Obdokovce za sumu 250,- € na rok. 

7.    Žiadosť p. Čižmárika o nájom pozemku na par. č. 479/1 s výmerou 36 m2, (1,30 €/m2)  

       v celkovej sume 46,80 €/rok na dobu 5 rokov.  

8.  Príspevok 200,- € na ozvučovaciu techniku do miestneho kostola  pre rímskokatolícku 

      cirkev znížením materiálnych výdavkov z rozpočtu obce 

9.   Žiadosť p. Mokrej za poskytnutie prenájmu nebytových priestorov v sklade ROZVOJ-a za  

      sumu 8,33 €/m2 pri ploche 17,70 m2 na 8 mesiacov od 1.4.2015 do 31. 12. 2015  

      v celkovej  sume 97,94 €. 

10.  Zakúpenie PC na evidenciu daní, obyvateľov a evidenciu hrobových miest v  

       sume 364,55 € bez DPH v zmysle smernice o majetku obce. 

11.  Prerokovať SEK žiadosť DHZ o jednorázovú dotáciu z rozpočtu obce 

 

C. U k l a d á : 

 

1.  Vyriešiť do budúceho zasadnutia OZ vlastnícke práva budovy DHZ, obecnému úradu 

2.  Ing. Pozdechovi sledovať plnenie podielových daní 

 

 

D. R u š í : 
 

1. Uznesenie z minulého rokovania OZ B č. 3 p. Čižmárikovi prenájom plochy na Bodoku 

za 8,30 €/m2 na 5 rokov 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


